
尊敬的家长及学生： 

 
衷心感谢您对高贵林孔子学院的支持！2025-2026学年秋季中文课程将于 9月中旬开课，

现开放报名。具体事项如下： 

一、课程安排 

1. 面授课程 

o 时间：每周六（上午/下午） 

o 地点：Como Lake Middle School - 1121 King Ave., Coquitlam 

2. 网络课程 

o 时间：每周二、周五 、 周六 

 说明：班级名额有限，按报名顺序录取。 

二、学费优惠 

1. 早鸟优惠 

o 2025年 7月 27日前报名，减免$10学费。 

2. 多课程/家庭优惠 

o 同一学员报读第二门课程，或家庭成员同时报名，每项减免$10。 

3. 全学年优惠（秋季+春季） 

o 两学期连报立减 40（例：简体字班原价 580→优惠价$540）。 

o 叠加优惠：早鸟报名可再减免$10，家庭报名额外享折扣。 

三、报名须知 

1. 退费政策 - 请仔细阅读报名表上的退费规定 

o 退费申请需于秋季学期开始前提交，开学后不予受理（含全学年课程学

费）。 

2. 全学年说明 

o 两学期上课形式（网课/面授）需一致，报名后不可变更。 



小班网课报名将另行通知。 

请及时提交报名表，确保学位。如有疑问，欢迎联系我院。 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Dear Parents/Guardians, 

Thank you for your conƟnued support of the Confucius InsƟtute at Coquitlam! RegistraƟon is 
now open for our Fall 2025 Chinese language courses, which will begin in mid-September. 
Please review the following details: 

1. Course Schedule 

 In-Person Classes 

o Time: Saturdays (morning/aŌernoon) 

o LocaƟon: Como Lake Middle School  - 1121 King Ave., Coquitlam 

 Online Classes 

o Time: Tuesdays & Fridays & Saturdays 

 Note: Limited seats available—enrollment is on a first-come, first-served basis. 

2. TuiƟon Discounts 

 Early Bird Discount 

o Register by July 27, 2025, to receive a $10 discount. 

 MulƟ-Course/Family Discount 

o $10 off for students enrolling in a second course or for addiƟonal family 
members registering together. 

 Full-Year Discount (Fall + Spring Semesters) 

o Save 40∗∗when registering for both (e.g., Simplified Chinese class : original 
price∗∗580 → discounted price $540). 

o Stackable Discounts: Early bird registrants receive an addiƟonal $10 off, and 
family registraƟons qualify for further discounts. 

3. Important Policies 

o Refunds – Please review the registraƟon form for details on the refund policy 

Refund requests must be submiƩed before the Fall semester begins. No refunds will be issued 
aŌer the semester starts (including full-year enrollments). 

 Full-Year Enrollment 



o Course format (online/in-person) must remain the same for both semesters and 
cannot be changed aŌer registraƟon. 

 
RegistraƟon for small-group online classes will be announced separately. 

Please submit your registraƟon forms promptly to secure your spot. For inquiries, feel free to 
contact us. 

  

 


